

施工方法:

Construction methods:

清理基面干净、无油污及松散物

Clean the base clean, oil free and loose.

名称: 克劳嫩堡抗裂高弹防水砂浆

Name: KROHNENBURG extremely anti-crack high elastic waterproof mortar.

代号: KLB-688

Code : KLB-688.

规格: 18KG

Specification: 18KG.

保质期: 未开封 1 年

Shelf life: 1 year unopened.

用量: 用量: 约 2.0--2.2kg/m²

Dosage: about 2.0-2.2 kg / m².

存储: 产品储存应保存在 5°C 以上的干燥、阴凉处。

Storage: the product should be stored in a dry, cool place above 5 °C.

优点:

Advantages:

高弹抗渗性能优异

High elastic impermeability.

环保健康、无毒零添加

Environmental health, non-toxic zero addition.

优异的防水效果

Excellent waterproof effect.

超强的粘结力

Strong bond.

优异的抗开裂

Excellent cracking resistance

适用范围:

Scope of application:

适用于内外墙、地面、屋顶等防水

Suitable for waterproofing of interior and exterior walls, floors, roofs, etc.

地下停车场、隧道、排水与供水管道, 楼层天台、游泳池、饮用水池等防水工程

Underground parking lots, tunnels, drainage and water supply pipes, rooftops, swimming pools, drinking water ponds and other waterproof works.

卫生间、地下室、阳台、厨房、洗衣房、茶水间等有覆盖物保护的区域防水

Covered areas, such as bathrooms, basements, terraces, kitchens, laundries, pantries, etc.

对基面进行预先湿润且无明水

Pre-wetting of the base surface without clear water.

使用克劳嫩堡预处理堵漏砂浆产品对管根、地漏及墙角进行弧形加强处理

Using double coating Pretreatment to prevent leakage mortar products to strengthen the pipe root, floor drain and wall corner in arc shape.

将 A 组份 (液料) 倒入容器, 逐渐加入 B 组份 (粉料) 进行均匀搅拌

Pour component A (liquid) into the container, gradually add component B (powder) and stir evenly.

安全指导:

Security instruction:

静置 5 分钟后再次进行搅拌直至混合物均匀、无凝块

After 5 minutes, stir again until the mixture is even and clot-free.

第一层防水施工时将灰浆与基层完全粘结

When the first layer of waterproof construction, the mortar and the base completely bond.

固化 4—8 小时后进行第二层涂刷与第一层成十字交叉涂刷

After curing 4-8 hours, the second layer is crossed with the first layer.

两层涂刷 48 小时后方可进行闭水测试

Two layers of paint for 48 hours before water closedown test.

管根、地漏、墙角、载人负荷较大区域等防水薄弱部位建议施工三遍。

The weak part of waterproofing is recommended to be constructed three times. Like pipe root, floor drain, corner, large load area, etc.,

本产品严禁加水、禁止雨天施工

This product forbids adding water, forbids the rain day construction.

严禁与其他品牌同类产品混合使用

Mixing with other brands of similar products is strictly prohibited

拌和后的本品，应在 2 个小时内用完，桶中待料建议每 30 分钟搅拌一次

After mixing, the product should be used up within 2 hours. It is recommended to stir once every 30 minutes.

产品简介:

Product Description:

德国克劳嫩基装“隐蔽”材料大师系列产品，由德中顶级材料学专家经过数年的联合研发，采用全进口新型环保材料生产的绿色建筑辅材。

The "concealment" engineering series products of KROHNENBURG wall surface are developed by top German and Chinese materials experts after several years' efforts. They are made of green building accessories made from all imported new environmental protection materials.

“克劳嫩堡抗裂高弹防水砂浆”经过多年的使用经验和工艺革新，依托雄厚的研发实力，使用独特配方，采用先进生产设备，并通过了国际产品质量体系认证和多家欧洲检测机构产品测试，是防水施工的理想产品。

"KROHNENBURG extremely anti-crack high elastic waterproof mortar." is an ideal product for waterproof construction. With strong R & D strength and many years of experience and technological innovation, it has passed the certification of international product quality system and product testing of many European testing institutions. In addition, it uses unique formula and adopts advanced production equipment.